

Date: 21 January 2026  
H.E. Hamed Ahmed Ali  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai – United Arab Emirates

H.E. Waleed Saeed Al Awadhi  
Chief Executive Officer  
Capital Market Authority  
Abu Dhabi- United Arab Emirates

التاريخ: 21 يناير 2026  
سعادة/ حامد أحمد علي  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي – الإمارات العربية المتحدة

سعادة/ وليد سعيد العوضي  
الرئيس التنفيذي  
هيئة سوق المال  
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Results of Board of Directors Meeting of  
Gulf Navigation Holding PJSC (the "Company")**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة الخليج  
للملاحة القابضة ش.م.ع ("الشركة")**

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Please be informed that the Board of Directors of the Company held its meeting on **Wednesday 21 January 2026** and resolved the following:

نحيط سعادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعه يوم **الأربعاء الموافق 21 يناير 2026** وقد تقرر الآتي:

1. The Company's Board of Directors approved the conversion of 603,540,729 (six hundred three million five hundred forty thousand seven hundred twenty-nine) of the Mandatory Convertible Bonds ("MCBs") into 603,540,729 (six hundred three million five hundred forty thousand seven hundred twenty-nine) shares, based on the conversion notices received by the Company, so that the share capital will become AED 3,190,253,888 (three billion one hundred ninety million two hundred fifty-three thousand eight hundred eighty-eight) instead of AED 2,586,713,159 (two billion five hundred eighty-six million seven hundred thirteen thousand one hundred fifty-nine) subject to obtaining the approval of the Capital Market Authority and the completion of the necessary procedures to complete the capital increase with the regulatory authorities .

1. وافق مجلس إدارة الشركة على تحويل عدد 603,540,729 (ستمائة وثلاثة ملايين وخمسمائة وأربعون ألفاً وسبعمائة وتسعة وعشرون سهماً) من السندات إلزامية التحويل إلى 603,540,729 (ستمائة وثلاثة ملايين وخمسمائة وأربعون ألفاً وسبعمائة وتسعة وعشرون) سهم وذلك بناءً على إشعارات التحويل المستلمة من قبل الشركة، ليصبح رأس مال الشركة ما مقداره 3.190.253.888 (ثلاث مليارات ومائة وتسعون مليوناً ومائتان وثلاثة وخمسون ألفاً وثمانمائة وثمانية وثمانون) درهماً بدلاً من 2,586,713,159 (ملياران وخمسمائة وستة وثمانون مليون وسبعمائة وثلاثة عشر ألف ومائة وتسعة وخمسون) درهماً، وذلك شريطة الحصول على موافقة هيئة سوق المال واستكمال الإجراءات اللازمة لإتمام زيادة رأس المال مع الهيئات التنظيمية.

Please note that, upon obtaining the necessary regulatory approvals, these shares will be subject to a 12-month trading lock-up period from the date of conversion, in accordance with the resolutions of the General Assembly and the requirements of the Capital Market Authority.

يرجى العلم بأنه، في حال الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة، ستخضع هذه الأسهم لفترة حظر تداول لمدة اثني عشر (12) شهراً من تاريخ التحويل، وذلك وفقاً لقرارات الجمعية العمومية وتعليمات هيئة سوق المال

2. The Board of Directors approved regular matters and any other business of the Company.

2. تمت الموافقة على أمور اعتيادية وما استجد من أعمال للشركة.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،



**Alvaro Benévides**  
**Board Secretary**  
**Gulf Navigation Holding PJSC**



**ألفارو بينيفيديس**  
**سكرتير مجلس الإدارة**  
**الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع**

